

中色 (印尼) 达瑞矿业有限公司 PT DAIRI PRIMA MINERAL

达瑞铅锌矿生产服务车辆供货招标文件澄清公告
Clarification on 'Tendering Document 'for Dairi Lead&Zinc Mine
Production Service Vehicle Supply

根据达瑞铅锌矿生产服务车辆供货招标文件及相关投标单位提出的疑问,现对招标文件做出以下内容的澄清:

To answer questions from bidders about the tender documents for Dairi Lead&Zinc Mine Production Service Vehicle Supply, clarifications are thus made as follows:

供货范围在招标文件基础上增加如下:

Based on the bidding document, the scope of supply shall be increased as follows :

增加与移动液压破碎锤性能规格匹配的挖斗一个,投标人将挖斗价格计入总报价,与移动液压破碎锤一并供货。

Add a bucket matching the performance specification of the Mobile Hydraulic Crusher, and the bidder shall include the bucket price into the total quotation and supply it together with the Mobile Hydraulic Crusher.

中色 (印尼) 达瑞矿业有限公司

PT Dairi Prima Mineral 2019年12月9日

December 9, 2019